
Protokół nr 5 z zebrania Rady Rodziców w dniu 7.02.2019 r., godz. 18.30 

1. Powitanie zebranych i sporządzenie listy obecności (załącznik nr 1).  

2. Powitanie nowego dyrektora szkoły Pana Wojciecha Dziudy. 

3. Jednogłośne przyjęcie protokołu nr 4 z 03.01.2019 r. 

4. Termin następnego spotkania 11.03.2019 r. 

5. Sprawozdanie ze spotkania prezydium z Dyrektorem. Krótkie omówienie najważniejszych spraw 

poruszonych na spotkaniu: 

⎯ plany zmian w szkole: „ewolucja nie rewolucja”, 

⎯ rozpoczęcie procedury uzyskania sztandaru, 

⎯ parking szkolny: będzie jednokierunkowy, trwa procedura związana ze zmianą organizacji ruchu 

- sprawą zajmują się władze gminy, 

⎯ rewitalizacja strony internetowej szkoły – odbędzie się spotkanie zespołu osób ze strony szkoły 

z Tomkiem Gratkowskim (Studio Przy Lesie), 

⎯ festyn szkolny odbędzie się 14.09.2019 r. ,  

⎯ w szkole pozostaną oddziały „zerówkowe” (prawdopodobnie 3 w przyszłym roku szkolnym), 

⎯ drugim wicedyrektorem szkoły została Pani Hanna Gajdek-Szafrańska, nie będziemy mieli 
trzeciego wicedyrektora w najbliższym czasie, 

⎯ Dyrektor będzie się spotykał regularnie (przynajmniej raz w miesiącu) z prezydium RR, w celu 

omówienia bieżących spraw. 

6. Zmiany w prezydium RR. W związku z przeniesieniem syna do innej szkoły Justyna Skrzypczak-Jaśkowiak 
złożyła rezygnację ze stanowiska przewodniczącej RR, przestaje być również członkiem RR. Ponieważ 

obie zastępczynie przewodniczącej: Edyta Białkowska i Dominika Buczkowska nie mogą podjąć 

obowiązków przewodniczącej RR, zarządzono wybory na stanowisko przewodniczącego.  Nową 
przewodniczącą została Agnieszka Rumak, wybrana jednogłośnie. Do wypłat środków pieniężnych z 

konta RR upoważniono Agnieszkę Rumak (nową przewodniczącą), Justynie Skrzypczak-Jaśkowiak 
upoważnienie anulowano. Pozostałymi upoważnionymi osobami nadal pozostają: Edyta Białkowska 

(zastępca) i Sylwia Brzoskowska (skarbnik). Do podjęcia środków Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w 

Kamionkach obowiązkowa jest obecność dwóch z trzech wyżej wymienionych osób. 

7. Plac zabaw. Pojawiły się głosy, że uczniowie nie mogą korzystać z palcu zabaw, sprawa została już 

wyjaśniona, plac zabaw działa, jest dostępny dla wszystkich uczniów naszej szkoły. Na drzwiach 

wyjściowych na boisko został umieszczony regulamin placu zabaw (w budynku A i B), regulamin na placu 
zostanie umieszczony na wiosnę (teraz jest zamarznięta ziemia). 



8. Fundusze z kiermaszu świątecznego. Większość klas wzięła udział w projekcie, klasy przekazały swoje 

pomysły SU. Teraz SU wybierze 3 pomysły, spośród których wszyscy uczniowie wybiorą jeden. Dyskusja 
jak w przyszłości ulepszyć tego typu inicjatywy, jak zmotywować do udziału wszystkich uczniów i 

wychowawców. 

9. Odpowiedź od RPD w sprawie pisma Jolanty Dec dotyczącego bezpieczeństwa i zadań domowych – 
(załącznik nr 2) 

10. Sprawozdanie skarbnika RR – stan wpłat. Brakuje wpłat na Pro Sinfonikę (klasy: 1B, 3C, 6A) oraz wpłat 
na RR (w klasach: 1C, 1E, 2A, 3A, 5A pojedyncze wpłaty, w 6A, 7B, 8B brak). 

11. Fundusze unijne na zajęcia dodatkowe (Anna Andrzejewska) – w marcu konkurs na zajęcia z informatyki 

i matematyki, w lipcu będzie ogłoszony drugi konkurs. Prezydium przekaże sprawę Dyrekcji (nabór w 
Działaniu 8.1.2  i 8.1.4 WRPO). 

12. Zdjęcia - napływają zgłoszenia.  

13. Wolne wnioski. 

• Klasa 2D prosi o opóźnienie godziny obiadu (na 12.30) oraz rozpatrzenie systemu dwuzmianowości 2/3 i 

3/2 Odpowiedź przewodniczącej: sprawę przekażemy Dyrekcji, ale zeszłoroczne ankiety 
przeprowadzone wśród rodziców wykazały wolę zmian semestr na semestr. Godzina obiadu dzieci jest 

dostosowana do godzin pracy wychowawcy.  

• Stołówka – kolejne zgłoszenie o niedokładnie mytych, mokrych sztućcach. 

• Dlaczego dzieci nie mogą przebywać podczas przerw na „małych” korytarzach?.  

• Wniosek klasy 8B, żeby dzieci mogły wychodzić na dwór podczas przerw (przynajmniej dużych), prośba, 

żeby drzwi na boisko były otwarte. 

• Problem wszawicy w klasach 0-3. Prośba o sprawdzenie dywanów i miejsc do siedzenia w świetlicy, 

prośba, żeby pielęgniarka sprawdzała czystość głów. 

• Ciężkie plecaki. Czy nauczyciele mogliby określać kiedy i czy będzie potrzebny podręcznik, może jest 

potrzeba zakupu dodatkowych podręczników do biblioteki. 

• Autobusy KOMBUS. Przeprowadzono rozmowy w sprawie zachowania uczniów, nowy regulamin szkoły 
będzie jasno określał zasady i konsekwencje, jakie uczeń poniesie za niewłaściwe zachowanie w 

autobusach. 

•  Problem agresji w szkole, problem z komunikacją z nauczycielami - ogólna dyskusja. Pomysł, żeby 

ustawić „skrzyneczkę” na problemy dla dzieci – dzieci będą mogły wrzucać tam swoje prośby lub 

informacje co ich niepokoi, co chcieliby zmienić, czego się boją. Pomysł przedstawimy Dyrekcji szkoły. 
Pomysł, żeby festyn odbył się pod hasłem: bezpieczna szkoła.  

14. Pożegnanie. 

Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas


